
facebook.com/covasnamedia

Marius Ștefănescu, la Sepsi 
OSK până în 2026 | PAGINA 2

NR. 4484 • MIERCURI, 26 IULIE 2023 • 8 PAGINI • 2 LEI • ONLINE PE WWW.COVASNAMEDIA.RO

Amenzile pentru arderea 
miriștilor se ridică la 
100 de mii de lei

Cărți Funciare noi: ce să faci  
să nu rămâi cu mai puțin teren

Prefectul județului Covasna, dr. Ráduly István, 
îndeamnă cetățenii ca la preluarea unui extras 
de Carte Funciară (CF), să nu plece fără un 
proces verbal de predare-primire cu număr și 
dată de înregistrare. Dacă se constată nereguli 

de măsurare a unui teren pe extrasul CF, iar ter-
menele de contestație și de reexaminare s-au de-
pășit, ar putea suferi prejudicii care nu mai pot fi 
reparate, potrivit reprezentantului Guvernului în 
teritoriu. PAGINA 5

IPJ Covasna: Numărul persoanelor 
decedate în accidente rutiere,  
în creştere

Numărul persoanelor care şi-au 
pierdut viaţa în accidentele rutiere 
petrecute anul acesta pe raza jude-
ţului Covasna a crescut faţă de anul 
trecut, relevă o statistică a Inspecto-
ratului Judeţean de Poliţie. 

Potrivit acesteia, în primul se-
mestru al anului, în judeţul Covasna 
s-au produs 19 accidente rutiere gra-
ve, cu 9 mai puţine decât anul trecut, 
soldate cu rănirea gravă a 16 per-
soane, cu zece mai puţine decât în 
anul anterior, însă şi cu decesul a 8 
persoane, cu trei mai multe decât în 
perioada menţionată. PAGINA 3

Amenda pentru arderea ilegală a miriștilor, potrivit noilor regle-
mentări, poate ajunge până la 100 de mii de lei. Mai mult, APIA 
are dreptul să retragă subvenția fermierilor care apelează la această 
practică dăunătoare mediului. Subiectul a fost discutat marți, într-o 
conferință de presă, la  Prefectură. PAGINA 4

Acțiune de ecologizare programată  
în august, la Valea Mare

Locuitorii din Valea Mare sunt „convocați” sâmbătă, 5 
august, să dea dovadă de spirit civic și implicare la acțiunea 
de ecologizare organizată de primărie. Autoritățile locale 
vor ca, de data aceasta, cimitirul comunei să fie cel curățat 
de gunoaie. Primarul din localitate, Bogdan Marin, spune 

că la acțiunile trecute de igienizare numărul cetățenilor 
care au răspuns pozitiv apelului a fost peste așteptări.  

Anunțul cu privire la acțiunea de ecologizare a fost 
publicat de autorități în mediul online, pe Facebook.  
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